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P R O T O K Ó Ł   Nr XXIV/2020 

z XXIV Sesji Rady Gminy w Radziejowicach odbytej w dniu 30.04.2020 r.          

 w Gminnym Centrum Kultury „Powozownia”  w Radziejowicach  

Sesja rozpoczęła się o godz. 1300 i trwała do godz. 1505 . 

Obecni na posiedzeniu radni oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.  

  

Ad. 1. 

 Przewodnicząca RG G. Górka otworzyła XXIV Sesję Rady Gminy Radziejowice VIII 

kadencji i powitała P. Wójt U. Ciężką, radnych i pracowników Urzędu Gminy.  

 Stwierdziła prawomocność obrad, gdyż na 13 radnych obecni byli wszyscy.  

Ad. 2. 

Przewodnicząca RG G. Górka przedstawiła proponowany porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr XXIII/2020. 

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne i  jest 

prowadzony określony rodzaj działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży uczęszczających do szkół dla których organem 

prowadzącym jest gmina Radziejowice. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania uczniom stypendium 

Wójta Gminy Radziejowice za wyniki w nauce w ramach Lokalnego Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Gminnemu Przedszkolu  w 

Radziejowicach. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ocena zasobów pomocy społecznej.  

13. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Radziejowice za 2019r. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca RG G. Górka przedstawiła propozycję zmian do porządku obrad Sesji RG.  

1. Wprowadzenie punktu pn. „Zaprzysiężenie nowych Radnych Gminy Radziejowice”.  

2. Zmianę nazwy pkt. 11. „Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Gminnego 

Przedszkola w Radziejowicach i nadania imienia”.  

3. Zdjęcie pkt. 13 Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Radziejowice 

za 2019r. 

Następnie poddała kolejne punkty do wprowadzenia pod głosowanie.  

1. Wprowadzenie punktu pn. Zaprzysiężenie nowych Radnych Gminy Radziejowice.  

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 13 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, 

Grażyna Górka , Jakub Borowiec, Jolanta Leczkowska , Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Marek Leja, Mieczysław Bielak, Radosław Kuziemski, Zdzisław Madejczyk) 

Wniosek przyjęto  

2. Zmiany nazwy pkt. 11. „podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Gminnego 

Przedszkola w Radziejowicach i nadania imienia.  

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 13 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, 

Grażyna Górka , Jakub Borowiec, Jolanta Leczkowska , Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Marek Leja, Mieczysław Bielak, Radosław Kuziemski, Zdzisław Madejczyk) 
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Wniosek przyjęto  

3. Zdjęcie pkt. 13 Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Radziejowice 

za 2019r. 

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 13 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, 

Grażyna Górka , Jakub Borowiec, Jolanta Leczkowska , Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Marek Leja, Mieczysław Bielak, Radosław Kuziemski, Zdzisław Madejczyk) 

Wniosek przyjęto  

Przewodnicząca RG G. Górka przedstawiła proponowany porządek obrad sesji ze 

zmianami i poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 13 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, 

Grażyna Górka , Jakub Borowiec, Jolanta Leczkowska , Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Marek Leja, Mieczysław Bielak, Radosław Kuziemski, Zdzisław Madejczyk) 

Porządek obrad ze zmianami zatwierdzono.  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zaprzysiężenie nowych Radnych Gminy Radziejowice. 

4. Zatwierdzenie protokołu Nr XXIII/2020. 

5. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne i  jest 

prowadzony określony rodzaj działalności. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży uczęszczających do szkół dla których organem 

prowadzącym jest gmina Radziejowice. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania uczniom stypendium 

Wójta Gminy Radziejowice za wyniki w nauce w ramach Lokalnego Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Gminnego Przedszkola w 

Radziejowicach i nadania imienia. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ocena zasobów pomocy społecznej.  

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad. 

Ad. 3.  

Zaprzysiężenie nowych Radnych Gminy Radziejowice. 

 Przewodnicząca  Rady Gminy G. Górka poinformowała, że przed przystąpieniem do 

wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po 

odczytaniu roty wywołani kolejno radni powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”.  

Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Następnie odczytała treść roty:  

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”.  

Nowo wybrani  radni Urszula Matusiak i Paweł Dymecki złożyli ślubowanie, z dodaniem 

zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Przewodnicząca  Rady Gminy G. Górka zwróciła się do Przewodniczącej Gminnej 

Komisji Wyborczej w Radziejowicach Pani Anny Marii Majchrzak  o wręczenie  zaświadczeń 

nowo wybranym  radnym.  

Każdy z radnych  odebrał od Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej w Radziejowicach 

Anny Majchrzak osobiście gratulacje i zaświadczenie o wyborze na Radnego. 

 Przewodnicząca RG G. Górka wraz z Wiceprzewodniczącym RG M. Soból oraz P. Wójt 

U. Ciężka wraz z Za-cą Wójt  A. Jankowskim złożyli gratulacje nowo zaprzysiężonym radnym, 

życząc owocnej współpracy.  

Następnie nowo zaprzysiężeni radni Urszula Matusiak i Paweł Dymecki  zaprezentowali się.   
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Ad. 4.  

Przewodnicząca  Rady Gminy G. Górka poinformowała, że do protokołu Sesji RG 

XXIII/2020 nie wpłynęły uwagi i  poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 15 radnych: 

- 14 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, 

Grażyna Górka , Jakub Borowiec, Jolanta Leczkowska , Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Marek Leja, Mieczysław Bielak, Radosław Kuziemski, Zdzisław Madejczyk, Urszula 

Matusiak) 

- 1 głosem wstrzymującym się” (Paweł Dymecki) 

Protokół Nr XXIII/2020 zatwierdzono.  

Ad. 5. 

P. Wójt U. Ciężka przedstawiła informację Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy 

Sesjami. 

Ad. 6.  

Wiceprzewodniczący  RG M. Soból w związku z ograniczeniami wynikającymi ze 

stanem epidemii COVID-19 zaproponował aby projekty uchwał były odczytywane w formie 

skróconej.   

Przewodnicząca  Rady Gminy G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne i  jest prowadzony określony rodzaj działalności. Dodała, że  projekt 

uchwały został omówiony na komisjach. Następnie zapytała czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie było, więc poddała go pod głosowanie.   

W wyniku głosowania, przy obecności 15 radnych: 

- 14 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Grażyna 

Górka , Jakub Borowiec, Jolanta Leczkowska , Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, Marek 

Leja, Mieczysław Bielak, Radosław Kuziemski, Zdzisław Madejczyk, Urszula Matusiak, 

Paweł Dymecki) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (Ewa Stępień)  
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Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXIV/181/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 7.  

Przewodnicząca  Rady Gminy G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dodała, że  projekt uchwały został omówiony na 

komisjach. Następnie zapytała czy są uwagi do projektu uchwały. Uwag nie było, więc poddała 

go pod głosowanie.   

W wyniku głosowania, przy obecności 15 radnych: 

- 11 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Grażyna Górka , Jakub 

Borowiec, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Radosław 

Kuziemski, Zdzisław Madejczyk, Urszula Matusiak) 

- 4 głosem „przeciw” (Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Paweł Dymecki)  

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXIV/182/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 8.  

Przewodnicząca  Rady Gminy G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2020r.Dodała, że  projekt uchwały został omówiony na 

komisjach. Następnie zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny P. Dymecki zapytał czy kredyt długoterminowy, który będzie poddany pod 

głosowanie w kolejnej uchwale jest ujęty zmianach budżetowych i czy nie spowoduje to 

przekroczenia dopuszczalnego limitu spłaty zobowiązań kredytowych ? Nawiązał do uchwały 

RIO wydającej opinię o przedłożonym projekcie WPF na lata 2020-2033 i uwagi w pkt.6. 

począwszy od 2020r., jak i w latach następnych objętych projektem WPF spełnione są relacje 

w zakresie indywidualnego wskaźnika zadłużenia liczonego zgodnie z art. 243 u.f.p. Skład 

orzekający zwraca jednak uwagę, że w roku 2022 relacja planowanej łącznej kwoty spłaty 

zobowiązań do planowanych dochodów bieżących kształtuje się blisko dopuszczalnego limitu 

spłaty zobowiązań i wynosi 5,29% przy dopuszczalnym limicie 5,68%.  

Skarbnik Gminy M. Górniewska podczas udzielenia odpowiedzi przedstawiła 

wskaźniki spłaty zobowiązań z Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejowice na lata 

2020-2033, oraz zmiany WPF w związku ze zmianą uchwały budżetowej oraz wykazu 

przedsięwzięć do WPF.  
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Radna J. Leczkowska poprosiła o wyjaśnienie zwiększenia planu wydatków bieżących 

w dziale 801 – Oświata i wychowanie oraz w dział 750 – Administracja publiczna. 

Skarbnik Gminy M. Górniewska wyjaśniła, że w dziale 801 – Oświata i wychowanie  

zwiększa się plan wydatków bieżących w zakresie wprowadzenia dodatkowych środków na 

wynagrodzenia dla nauczycieli szkół podstawowych w kwocie 340.000,00 zł, w tym: 

częściowo z otrzymanej części oświatowej subwencji ogólnej;  

Natomiast w dziale 750 – Administracja publiczna do planu wydatków bieżących wprowadza 

się środki w kwocie 17.637,00 zł na rozrachunki z Urzędem Skarbowym z tytułu rozliczeń z 

podatku od towarów i usług VAT w 2020 r. Do planu wydatków majątkowych wprowadza się 

środki w kwocie 14.700,00 zł na dotację dla Marszałka Województwa Mazowieckiego na 

dofinansowanie wieloletniego przedsięwzięcia pn. Regionalne partnerstwo samorządów 

Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i 

geoinformacji (projekt ASI). Projekt ten jest realizowany przez samorząd województwa przy 

dofinansowaniu ze środków RPO WM 2014-2020.  

Radny B. Kowalski nawiązał  do komisji zdalnej z 27.04.2020r. w której nie mógł 

uczestniczyć. Następnie odniósł się do wysokości planowanych wpływów z podatku 

dochodowego od osób fizycznych oraz z subwencji oświatowej w 2020r., zapisanych w 

uchwale budżetowej w wysokości 8.092.334 zł. , które jego zdaniem wyniosą najwyżej 75% 

planowanych wpływów.   

Radna J. Leczkowska poprosiła o wyjaśnienie kwestii spłaty kredytów z załącznika              

nr 3 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Radziejowice na 2020 

rok. 

Skarbnik Gminy M. Górniewska odpowiedziała, że w załączniku nr 3 projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Radziejowice na 2020 rok  - w § 952 została 

wpisana kwota kredytu - 2.500.000 zł – przychody ogółem, natomiast spłata kredytów ujęta 

została w § 992 - rozchody ogółem.  

Przewodnicząca RG G. Górka w związku z wyczerpaniem pytań do projektu uchwały 

poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 15 radnych: 
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- 11 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Grażyna Górka , Jakub 

Borowiec, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Radosław 

Kuziemski, Zdzisław Madejczyk, Urszula Matusiak) 

- 4 głosem „przeciw” (Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Paweł Dymecki)  

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXIV/183/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 9.  

Przewodnicząca  Rady Gminy G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Następnie zapytała czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie było, więc poddała go pod głosowanie.   

W wyniku głosowania, przy obecności 15 radnych: 

- 11 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Grażyna Górka , Jakub 

Borowiec, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Radosław 

Kuziemski, Zdzisław Madejczyk, Urszula Matusiak) 

- 4 głosem „przeciw” (Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Paweł Dymecki)  

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXIV/184/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 10. 

Przewodnicząca  Rady Gminy G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży 

uczęszczających do szkół dla których organem prowadzącym jest gmina Radziejowice. 

Następnie zapytała czy są uwagi do projektu uchwały. Uwag nie było, więc poddała go pod 

głosowanie.   

W wyniku głosowania, przy obecności 15 radnych: 

- 15 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Grażyna Górka , Jakub 

Borowiec, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Radosław 

Kuziemski, Zdzisław Madejczyk, Urszula Matusiak, Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, Jolanta 

Leczkowska, Paweł Dymecki)  

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXIV/185/2020 w zał. do protokołu) 
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Ad. 11.  

Przewodnicząca  Rady Gminy G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ustalenia zasad przyznawania uczniom stypendium Wójta Gminy Radziejowice za wyniki w 

nauce w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

Następnie zapytała czy są uwagi do projektu uchwały. Uwag nie było, więc poddała go pod 

głosowanie.   

W wyniku głosowania, przy obecności 15 radnych: 

- 15 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Grażyna Górka , Jakub 

Borowiec, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Radosław 

Kuziemski, Zdzisław Madejczyk, Urszula Matusiak, Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, Jolanta 

Leczkowska, Paweł Dymecki)  

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXIV/186/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 12.  

Przewodnicząca  Rady Gminy G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przekształceni a Gminnego Przedszkola w Radziejowicach i nadania imienia. 

Następnie zapytała czy są uwagi do projektu uchwały. Uwag nie było, więc poddała go pod 

głosowanie.   

W wyniku głosowania, przy obecności 15 radnych: 

- 15 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Grażyna Górka , Jakub 

Borowiec, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Radosław 

Kuziemski, Zdzisław Madejczyk, Urszula Matusiak, Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, Jolanta 

Leczkowska, Paweł Dymecki)  

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXIV/187/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 13.  

Przewodnicząca  Rady Gminy G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie ocena 

zasobów pomocy społecznej. 

Następnie zapytała czy są uwagi do projektu uchwały. Uwag nie było, więc poddała go pod 

głosowanie.   

W wyniku głosowania, przy obecności 15 radnych: 
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- 15 głosami „za” (Barbara Michałowska, Beata Trzaskowska, Grażyna Górka , Jakub 

Borowiec, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Radosław 

Kuziemski, Zdzisław Madejczyk, Urszula Matusiak, Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, Jolanta 

Leczkowska, Paweł Dymecki)  

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXIV/188/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 14.  

INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – nie zgłoszono.  

Ad. 15.  

SPRAWY RÓŻNE. 

 Radna E. Stępień stwierdziła, że zaplanowana kwota na zakup wyposażenia do szatni  

nowobudowanego Przedszkola w Radziejowicach w wysokości 125 tys zł. jest zbyt wysoka, 

natomiast niektóre meble z obecnego przedszkola można by wykorzystać i przenieść do 

nowego budynku.  

 Z-ca Wójta A. Jankowski odpowiedział, że planowana kwota na zakup wyposażenia 

Przedszkola wynika z szacunkowej wartości zamówienia i uwzględnia ceny rynkowe. Dodał, 

że ze szczegółowymi dokumentami kosztorysowymi można zapoznać się w Urzędzie Gminy.  

 Radna B. Trzaskowska zgłosiła, że ma zastrzeżenia odnośnie jakości załatania dziury 

na ul. Jaktorowskiej w Kuklówce Zarzecznej. Dodała, że wygaszenie lamp ulicznych po 

północy spowodowała spore obawy mieszkańców przed kradzieżami.  

 P. Wójt U. Ciężka poinformowała, że oświetlenie uliczne zostało czasowo wyłączone 

ze względu na oszczędności, jeżeli zajdzie taka potrzeba to zostaną przywrócone godziny 

poprzednio obowiązujące.  

Z-ca Wójta A. Jankowski poinformował o trwających renegocjacjach  warunków 

umowy z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej w Żyrardowie w kwestii funkcjonowania   

PSZOK.  

 Radna J. Leczkowska zwróciła uwagę na problem nieutwardzonej drogi, która 

rozdziela wsi Benenard i Bednary i której nawierzchnia jest wysypana tłuczniem.  

Radny B. Kowalski zapytał kiedy nowo wybrani radni zostaną powołani do Komisji 

Rady Gminy.  
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Przewodnicząca RG G. Górka odpowiedziała, że na najbliższą Sesję Rady Gminy 

zostanie przygotowany projekt uchwały dotyczący zmiany składów osobowych Komisji 

Stałych.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Mrówczyński poinformował, że radni 

otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2019 i że należy ustalić termin 

Komisji Rewizyjnej. Poinformował również, że termin dotyczący absolutorium został 

przesunięty o dwa miesiące.  

Radna E. Stępień zaproponowała aby posiedzenia Komisji odbywały się w sali GCK 

Powozownia, ponieważ może się w niej zebrać więcej osób.  

Radny M. Bielak poinformował o zwołaniu Komisji Rolnictwa na 04.05.2020r.  

Poprosił o informację nt. budowy PSZOK. 

Z-ca Wójta A. Jankowski poinformował, że projekt dot. budowy PSZOK został oceniony 

pozytywnie, został złożony wniosek do jednostki o zmniejszenie zakresu prac, przy zachowaniu 

poziomu dofinansowania.  

Przewodnicząca RG G. Górka zwróciła się do pani Wójt i przekazała do Sztabu 

Kryzysowego własnoręcznie uszyte maseczki 80 sztuk.  

P. Wójt U. Ciężka podziękowała za uszycie maseczek i zachęciła do szerzenia pomocy 

osobom, które nie mają dostępu do środków ochrony szczególnie w czasie pandemii.  

Ad. 16.  

ZAKOŃCZENIE OBRAD.  

Przewodnicząca RG G. Górka zamknęła  XXIV Sesję VIII kadencji Rady Gminy Radziejowice.  

Protokołowała  

Anna Chadryś           

Przewodnicząca Rady Gminy Radziejowice 

          Grażyna Górka 


